
Algemene beschouwing voorjaarsnota 2022

Voor ik op de inhoud in ga wil ik eerst de ambtenaren bedanken voor het, ondanks een 
aantal taalfouten, goed leesbare document en de heldere beantwoording van onze vragen.

Onze eerste algemene reactie na het lezen van de voorjaarsnota is dat het nieuwe college de 
reeds ingezette koers wil blijven varen, met hier en daar een vooraankondiging van 
voorgenomen plannen.

Wie echter wat gedetailleerder kijkt, ziet wel wat opmerkelijke dingen. Zo wordt voor nieuw 
beleid niet gekozen om de kosten te begroten, maar de kosten voor de eerste jaren uit de 
algemene reserve te dekken. Alsof ze iets wat structureel lijkt eerst als een soort pilot willen 
inzetten. Wij duiden dit als onzeker gedrag.

Bijzonder is om te lezen dat aangekondigde verhogingen door de VGGM niet begroot wordt, 
omdat er een zienswijze ingediend is. De kans dat de verhoging niet doorgaat, is nagenoeg 
nihil. Het college rekent zich hier, naar ons idee, onterecht rijk.

Wij zijn voorstander van uitbreiding van de BOA capaciteit, ook in de vorm van een jeugd-
boa. Het betreft hier een halve FTE voor zowel Duiven als Westervoort. Bij ons komt dan wel 
direct de vraag, wat kan men in 10 uur per week doen voor de gemeente Duiven? De VVD 
stelt daarom voor om deze halve FTE aan te passen naar een volledige FTE voor Duiven. De 
kosten dienen wat ons betreft structureel opgenomen te worden in de begroting i.p.v. het af 
te dekken uit de algemene reserve zoals het college dit voorstelt. Hiervoor hebben we 
inmiddels een amendement aangekondigd.

Het college stelt voor om € 45.000, - uit te geven voor een onderzoek of de blaashal wel de 
beste oplossing betreft of dat er wellicht een andere accommodatievorm op basis van de 
behoefte wenselijk is. Wij vinden dit een fors bedrag waarvan we zelf al kunnen bedenken 
wat de uitkomst zal zijn. Afgelopen periode heeft de gemeente, volgens het college, ieder 
jaar € 15.000, - bij moeten passen. Daarbij komt ook nog het verzekeringsgat van € 75.000, -. 
Het college gaat zich toch niet tweemaal aan dezelfde steen stoten?

De passage over de woonvisie en versnelling woningbouw is wat ons betreft zeer 
teleurstellend! Het college spreekt over Ploen Noord, de Plakse Weide en de 
inbreidingslocaties, maar benoemt angstvallig in het hele stuk niet de Biezenkampen. De 
reservelocatie die als enige in eigendom van de gemeente is en waar men, zeker in het licht 
van actief grondbeheer, direct mee aan de slag kan.

Versnelling woningbouw is dan wat ons betreft een lachertje, maar om te huilen voor onze 
Duivense jongeren en senioren die beide geen kant op kunnen en daardoor de Duivense 
woningmarkt voor eenieder op slot zet.



Het nieuwe speeltje van wethouder Tiedink: de klimaatadaptatie-plannen. Om iets te gaan 
doen met een aantal pleinen en ‘t Holland. Met de nadruk op iets! Ons is nog steeds totaal 
onduidelijk wat de plannen zijn, dan alleen dat er 1.5 miljoen wordt voorgesteld om uit te 
geven op basis van een vierkant meter berekening. Om over een integrale afstemming over 
de pleinen binnen de organisatie maar te zwijgen. De VVD stemt niet in met dit onderdeel 
uit de begroting. Eerst een gedegen en onderbouwd plan, dan de centen. Hiervoor dienen 
we een amendement in.

Het onderzoek naar afvalbeheer, waarvoor € 15000, - voor gevraagd wordt, kan rekenen op 
onze steun. Via de buitenwacht hebben we vernomen dat Duiven en Westervoort samen 
gaan onderzoeken of een gezamenlijk aanbiedstation een mogelijkheid is. De VVD is hier 
voorstander van en opteert andermaal om in het onderzoek de verplaatsing van het 
aanbiedstation en de brandweerkazerne naar een locatie buiten het centrum mee te nemen. 
Op de huidige locatie kunnen we dan een aantal woningen realiseren.

Het inzamelen van het afval zal ook opnieuw aanbesteed gaan worden. Wij hebben 
begrepen dat in eerdere aanbestedingen de ophaaldag een belemmering was voor andere 
aanbieders om in te schrijven. Het ophalen moest namelijk op donderdag of vrijdag 
plaatsvinden. Voor de VVD is die ophaaldag totaal niet belangrijk, we verzoeken het college 
dan ook om dit kader los te laten bij de volgende aanbesteding. Kan het college dit toe 
zeggen?

Wij zijn blij te lezen dat het coronaherstelfonds voor ondernemers in samenspraak met 
Ondernemersvereniging Centrum Duiven (OCD), Stichting Promotie Centrum Duiven (SPCD) 
en MKB Duiven vorm begint te krijgen. Wij stellen dan ook voor om de aangehouden Motie 
’Centrumherstelplan’ van 10 maart jl., na afstemming met de andere indieners, in te 
trekken. De ontwikkeling van WPRI vinden we zeer positief en dringen er bij het college op 
aan om deze ondernemer te motiveren om samen met Woonzorg Nederland op te trekken 
om een mooie overgang aan de Pastoriestraat te realiseren.

Inmiddels hebben we alweer te maken met de volgende crisis, terwijl we niet weten of we 
van de Coronacrisis verlost zijn. Door de oorlog in de Oekraïne wordt alles duurder, waar alle 
inwoners in onze gemeente last van ondervinden. De lagere, maar ook de middeninkomens 
krijgen het te verduren. 1 op de 3 huishoudens zit of komt in financiële problemen. De VVD 
vindt dan ook dat we, daar waar we kunnen als gemeente, iets moeten doen. 

Daarnaast hebben we de OZB in 2021 met 9% verhoogd, wat achteraf niet nodig bleek. We 
hebben ook aangegeven dat wanneer het kan, we het ook weer zouden verlagen. De cijfers 
zijn ons voor de jaren 2023 t/m 2025 gunstig gezind. Ondanks de voorgestelde uitgaven, 
blijft de algemene reserve voldoende op niveau. Daarom vinden wij dat we de OZB nu 
moeten verlagen. We hebben hiervoor een amendement aangekondigd.

Tot slot de Duivense Blaftax, of wel de Hondenbelasting. De VVD is van mening dat we van 
deze oneerlijke heffing af moeten. Voor geen enkel ander huisdier kennen we een 
soortgelijke belasting. Het is een middeleeuws middel, dat niet eens tot doel heeft om ook 
maar iets voor de hondenbezitter te faciliteren. Dit is nu echt een traditie die we kunnen 



missen als kiespijn. Ook hier is er de financiële ruimte voor en bedenk dat vele gemeenten 
ons al voor zijn gegaan. Hiervoor zullen we een amendement indienen.

Samenvattend denkt VVD dat het college, op een enkele opmerking en aanpassing na, een 
goede en bestendige koers heeft uitgezet. We wensen het college veel succes en wijsheid 
met de uitwerking van deze voorjaarsnota inclusief de nodige aanpassingen na vanavond 
richting de begroting in het najaar.


